
KS PODGRAD  

Podgrad 38
8000 NOVO MESTO

Zapisnik 7. seje Sveta KS Podgrad                             

Datum: 21.04.2024
Kraj: prostor KS - Gasilski dom Pograd
Čas: 18:00 – 19:30
Prisotni: Marko Kaplan, Toni Drab, Roman Staniša, Peter Hrovatič in Barbara Lukše
Pri 1. točki dnevnega reda je bil prisoten tudi: Marjan Erpe
Odsotni: /
Sejo je vodil predsednik Sveta KS Podgrad Marko Kaplan

Dnevni red:

1. Predstavitev s strani g. Marjana Erpe glede sprejetih proračunskih sredstev za leto 2024

2. Pregled zapisnika 6. seje sveta KS Podgrad in predstavitev realizacije 

3. Pregled aktualnih zadev in dogovori glede aktualnih projektov

4. Razno

Dnevni red seje je bil soglasno sprejet, nanj ni bilo pripomb.
  

1. točka dnevnega reda:  

➢ g.  Marjan  Erpe  nam je  predstavil  sprejet  proračun  za  leto  2024,  kjer  niso  planirana
sredstva za ureditev športnega parka v Podgradu

➢ v kolikor bi želeli pridobiti sredstva za ureditev športnega parka v Podgradu s strani MO
Novo mesto, bi mogli sklicati gradbeni odbor s tremi člani

➢ vsi člani Sveta KS Podgrad smo sklepčni, da v tem letu uredimo le najnujnejše zadeve v
športnem parku in se angažiramo za proračunska sredstva v naslednjem letu



2. točka dnevnega reda:  

Pregled aktualnih zadev iz zapisnika 6. seje Sveta KS Podgrad:

➢ Prijava na razpis nekategorizirane ceste – dogovor je, da se nekategorizirane ceste po
vaseh uredi s peskom iz kamnoloma v Podgradu

➢ Prijavili smo se na razpis za javna igrala, iz katerega bomo pridobili mizo za namizni
tenis (zunanjo) in jo postavili na igrišče v Koroški vasi

➢ Na igrišču v Koroški vasi v roku 14 dni pridobimo reflektor

➢ na  Velikem Cerovcu  se  uredi  lastništvo  nepremičnin  na  potencialnem prostoru  za
postavitev otoka s komunalnimi odpadki

3. točka dnevnega reda:  

➢ Predsednik KS Podgrad, Marko Kaplan predstavi dogodek – uradno otvoritev ceste v
Jurni vasi. Otvoritev bo 10. maja ob 16.00 uri. Dogodek bo speljan s strani g. Silva
Lukšiča iz Jurne vasi, krajana, ki se je zavzemal in pripomogel k izpeljavi projekta.

➢ Na otvoritev ceste v Jurni vasi bomo povabili tudi predstavnike sosednjih krajevnih
skupnosti

➢ Pričeli bomo z ureditvijo Športnega parka v Podgradu – na parcelo pridobiti elektriko
in vodo

➢ Dogovorimo  se  za  ureditev  upravljanja  pokopališč  v  KS  Podgrad  –  pridobiti  je
potrebno tri ponudbe izvajalcev del

PREDLOGI, POBUDE, MNENJA: /

Podgrad, 21.04.2024                                                                                                                 

                                                                                                                           Pripravila: 

Barbara Lukše,

tajnica KS Podgrad


